
Verdenspresident  har vært Dong-Kurn Lee. Han har hatt mottoet: 
”Make Dreams Real” – Gjør drømmene til virkelighet. 
  
Distriktsguvernør for distrikt 2310 har vært Lars W. Eide, Holmenkollen RK. 
  
Presidentens mål har vært: 

-         Rekruttere 2 nye medlemmer 
-         Videreføre den nye organisasjonsplanen 
-         Arbeide videre med de prosjekter som var satt i gang 
-         Videreutvikle samarbeidet med naboklubbene 
-         Fullføre støtten til Anne Berit Lagmannsgård 

  
  

 Styremøter: 
 har blitt avholdt første mandag i måneden kl. 1830 – 2000 
  

  
 Klubbmøter: 
 har blitt avholdt mandager på Eidsgaard Hotell Kl. 2000 – 2100 
  

  
 Guvernørbesøk: 
 Klubben fikk besøk av DG Lars W. Eide mandag 20. oktober. Dette var eit   
  fellesmøte for alle Rotary klubbene i Hallingdal. Guvernøren hadde først møte 
med  presidentene og innkomne presidenter. Noen gjester fra naboklubbene var 
også til stede. 
  
  
Distriktsaktiviteter: 
Det har vært avholdt et AG- møte på Ål. De som deltok var presidenter og 
innkomne presidenter. Vår AG har vært Finn Borgersen, Holmenkollen RK. 
På møtet drøftet vi muligheten for en større samling med alle klubbene i 
Hallingdal. Ideen var at hvert medlem skulle invitere med seg et vennepar. Vi 
skulle innformere om det arbeidet Rotary gjør, og til slutt få en”kjent” person til 
holde et foredrag. Noe som kunne fenge forsamlingen. Men som kjent, fra ide til 
handling kan veien være lang. Dette ble ikke realisert. 
  
  
PETS ble avholdt i Lier i mars. Her møtte IP Ove Thorshaug  
  
  



Distriktskonferansen var på Sundvollen Hotell i april. Her møtte Guttorm 
Frøysok. 
  
Distriktssamlingen var i Lier. Her møtte Ove Thorshaug og  Ola Smeby. 
  
  
”Intervally –møte” 
Skytterkonkurransen dette året mellom Nesbyen og Gol Rotaryklubber ble 
arrangert på skytterlagets innendørsbane på klubbhuset. Et fint arrangement der 
utøvere og publikum kunne følge konkurransen på storskjerm fra lokalene en 
etasje over skytterbanen. Storseier til Gol RK. Gol 888 poeng, Nesbyen 788 
poeng. Men så hadde da også Gol-laget satt av en hel kveld til trening. 
  
  
Styret i Gol Rotary Klubb for Rotaryåret 2008 – 2009 har vært: 
  
President                                    Guttorm Frøysok 
Visepresident                             Ove Thorshaug 
Sekretær                                     Mai Britt Grøv 
Kasserer                                     Ola Husum Smeby 
Medlemskap                               Aud Ingunn Narum 
Service – Prosjekter                   Birger Rustberggard 
PR Kommunikasjon                   Håkon Bøygaard 
The Rotary Foundation              Oddbjørn Sletto 
Klubbadministrasjon                  Mildrid Nesheim 
  
Andre ansvarsområder: 
Revisor                                         Jan Ove Wøllo 
Arkivar                                       Gunnar B. Gulliksen 
CYEO                                         Reidar Sviggum 
IT – ansvarlig/CICO                   Håkon Bøygaard 
  
Valgkomite                                Randi Skredegård 
                                                   Mildrid Nesheim 
                                                   Birger Rustberggard 
  
  
  
  
  
  
  
  



Klubbens arbeid gjennom medlemmene og komiteene. 
  
Medlemskap 
  
Komiteen har arbeidet med å systematisere medlemmene i klubben. Dette har 
resultert i at to medlemmer har meldt seg ut av klubben. Aud Torill Sæbø ble 
formeldt tatt opp som medlem etter å ha forlatt ”tenkeboksen”. Presidentens 
målsetting om to nye medlemmer ble således ikke nådd. 
  
Disse medlemmene har hatt ego foredrag: 
Ola Husum Smeby 
Ove Thorshaug 
Ole Sverre Utengen 
  
  
Yrkeskomiteen 
  
Det har vært to bedriftsbesøk. 

-         Omvisning på Gol Bygdearkiv 
-         Orientering/omvisning på NAV 

  
  
Klubben hadde en deltaker på RYLA seminaret. Anne Marte Sletto som fortalte 
om sine  inntrykk fra seminaret. Fint å få en så positiv og interessant 
tilbakemelding. 
  
  
Samfunnskomiteen. 
  
Prosjekt ”Rusinfo” har blitt videreført med info-folder til elevene i 7. klasse på 
Gol skole og Herad skole og 9. klasse på Gol ungdomskole. 
  
  
Dugnad: 
  

-         Skogrydding og vedproduksjon ved Gol Helsetun. 
-         Blomsterplanting ved omsorgsboligene 
-         Sentrumsparken ble så fin som den aldri har vært… 
-         Satt ut og tatt inn benker langs runden Heslasvingen, 
Hemsedalsvegen, Spildra og Steinmoen. 

  
 
 



Foredrag: 
  
- Tre kommunal Info ved Lornts Letnes 
- Marit Koldstadbråten holdt et gripende foredrag om sitt engasjement for DEAF 
AID- for døve ører i Afrika. DEAF AID er en bistandsorganisasjon som arbeider 
for inkludering av døve i det afrikanske samfunnet og med fokus på døve barn 
og unge. 
  

-         Turid Bergersen snakket om ”naseklype”, Acu Friend. Fra ide til 
ferdig produkt. 
-         Wigger Liahagen viste gamle bilder fra Gol.  
-         Guttorm Frøysok. Special olympics. Idrett for utviklingshemma. Hvor 
kom ideen fra, og hvordan har dette utviklet seg til å bli et av verdens 
største idrettsarrangement 
-         May Britt Grøv. Orientert om multidose. Doseringssystem for 
medisinutdeltng.  
-         Anne Berit Lagmannsgård viste bilder og fortalte om sitt arbeid i Øst-
Timor 

  
PR og Kommunikasjon  
  
Møtereferat og månedsbrev ved Håkon Bøygaard.  
 Håkon Bøygaard har også tatt seg av IT-Web 
  
The RotaryFoundation 
  
Å gjøre Rotary sitt internasjonale arbeid bedre kjent i klubben er alltid et viktig 
tema. 3. nov. fikk klubben besøk av PDG Asbjørn Lein fra Nes Rotaryklubb. 
Han holdt et interressant foredrag om The Rotary Foundation og det arbeidet 
Rotary gjør internasjonalt. 
  
Internasjonal komite. 
  
Det har vært to reiseforedrag fra internasjonale reisemål dette året. 

-         Reisekurs til Sør – Amerika ved Mildrid Nesheim 
-         Reisebrev fra Peru ved Birger Rustberggard 

  
Klubben har ikke hatt noen utvekslingsstudent dette året, men gjennom året har 
det blitt arbeidet med å finne en kandidat. Dette har vi lykkes med, så for 2009 -
2010 reiser Torun Golberg til Argentin. I samme periode har vi Braulio M. 
Ramirez Zavola fra Mexico som student på Gol Videregående skole. 
  
  



Klubbadministrasjon. 
  
Programkomiteen har gjort en god jobb ved å sette sammen programmet for 
høst, vinter og vår. 
Det har blitt avholdt tre 3- minutters innlegg. 
Ett peismøte er avholdt. 
  
Klubben har benyttet seg av tre møtefrie uker, og det har vært møtefri mandag 
13. april og 1.juni. 
  
Kameratskap. 
  
 Følgende arrangement er gjennomført: 

-         Stølsbesøk på Einarset, Guttorm Frøysok 
-         Julemiddag Eidsgaard Hotell 
-         To spisemøter på Eidsgaard Hotell 
-         Presidentskifte på Eidsgaard Hotell 
-         Rakfisklag. Av forskjellige grunner ble det ikke noe av det 
tradisjonelle rakfisklaget før jul. Vi bestemte da rakfisklag til 23. jan., 
men grunnet liten oppslutning måtte dette avlyses. Som ”fisk” på såret tok 
vi det igjen på neste spisemøte. 

  
Styret har avholdt 11 styremøter og behandlet 39 saker. 
  
Hva er oppnådd i dette Rotaryåret i forhold til målsettingen: 
  

-         To nye medlemmer. Dette har vi ikke klart. Å rekruttere nye 
medlemmer er ingen lett oppgave. Vi må bara stå på. 
-         Å få den nye organisasjonsplanen til å fungere godt. Dette ser bra ut, 
men enda kan vi få dette til å fungere bedre. 
-         Vi har fullført støtten til Anne Berit Lagmannsgård 
-         Videreutvikle samarbeidet med naboklubbene . Dette burde vi satse 
mer på, men det tar både tid og krefter. Kanskje har hver klubb nok med 
seg selv. 

  
  
Kunstlotteri. 
  
Vi bestemte oss for et nytt kunstlotteri. Overskuddet skulle gå til arbeidet Anne 
Berit Lagmannsgård gjør i Øst-Timor. Denne gangen kjøpte vi tre malerier av 
Dag Vatle. I tillegg hadde Vita Simon gitt noen egenproduserte bilder til 
klubben. Tre av disse var med i trekningen. Takk til Vita for bildene. 
  



Prosjektet ” Vann for verda” har ikke vært tema dette året. Kanskje  prosjektet er 
avsluttet fra Sogndal Rotaryklubb sin side ? Pengene, kr.8500-, som var avsatt 
til formålet kan kanskje disponeres til andre formål. Sak for det nye styret ! 
  
  
Økonomi 
  
Klubben har god økonomi, og egenkapitalen har økt siste året. Driftsregnskapet 
viser et overskudd på kr. 7811,99. Noe mer enn det som var budsjettert. 
Mesteparten av dette er fra kunstlotteriet. Vi har også brukt noe mindre til 
deltagelse i møter og konferanser. 
  
Oppsummering 
  
Dette året som president har vært både lærerikt og interessant. Jeg har lært mye 
om Rotary som organisasjon både nasjonalt og internasjonalt.   
Det er mange utfordringer og mye en kunne engasjere seg i. Men ett år går fort, 
og ved siden av mange andre gjøremål føler jeg at tida ikke alltid har strukket 
til. 
Jeg vil rette en stor takk til alle medlemmene som på hver sin måte har bidratt til 
at det ble et godt Rotary år. En ekstra stor takk til styret for godt samarbeid. 
  
Gol, 24.09.2009 
  
Guttorm Frøysok  PP 
!


